	م العند: MB132635149AE					
-	rd No: 235027 نم المنشاة: 1 No:					
Co	ntract Made on: 23/03/2013 In Dubai					
23	انه في يوم: السبت الموافق: 03/2013/	***				
	امارة: دبي تم الإتفاق بين كل من:	2660				
<u>A.</u>	FIRST PARTY	اً) العطرف الأول				
Co	mpany / Est:  AL HABBAI CONTRACTING (LL.C)	منشأة / الكفيل: قدين المتعاربة (المراد المراد المرا				
Re	presented by: ALI AHMED MOHD AL HABBAI					
ريمثلها / يمثله: علي احمد محمد الحباي B.SECOND PARTY						
M	./Mrs: BOJANNA TAPPA MALLAIAH TAPPA	144 144 1444				
Na	tionality: INDIA	المبيد / المبيدة: بوجاتا تابا مالاياه تابا				
Pa	ssport No: K8708007	الجنسية:				
NI-		جواز سفر رئم: K8708007				
cor	w therefore the parties declared having full capacity to tract and mutually agreed as follows:	وقد اقر الطرفان بأهليتهما الكاملة للتعاقد واتفقا بالتراضي على ما يلي:				
1)	That the second party accepts to work for the first party					
	as REINFORCING FITTER	1) أن يعمل الطرف الثاني لدى الطرف الأول بمهنة المرف الثاني لدى الطرف الأول بمهنة المرات المارات المار				
	in the U.A.E for a basic salary 600 Per Month					
		وذلك نظير راتب اساسي قدره 600				
2)	The duration of this agreement shall be Limited	2) تكون مدة هذا العقد محدد وتبدأ اعتبار ا				
	As from 03/03/2013 To 02/03/2015	02/02/2018				
A-	The two parties hereto have agreed that the second party shall be subject to a probation period of months 6 (provided that the probation shall not exceed six months from the	<ul> <li>ا) وقد اتفق الطرفان على أن يعمل الطرف الثاني لمدة 6 شهور تحت الاختبار</li> </ul>				
	beginnig of employment).	لای الطرف اوون				
В-	The limited employment agreement expires on the date of expire thereof, but in case the twp parties continue to excute the agreement then it shall be considered as renewed for an extra period of one year from the date of expire thereof on the same terms and conditions.	ب اللهي علد العمل المعدد العدد بالمهام المعدد العدد بالمهام المعدد العدد العد				
3)	The first party shall bear the cost of air ticket at the time of commencing work and also the cost of one ticket home at the time of terminating the employment agreement.	<ul> <li>3) يتحمل الطرف الأول تذاكر السفر عند بدء العمل وكذلك العودة عند انتهاء العقد</li> </ul>				
4)	The first party may terminate the services of second party immediately and without notice in case the second party violates clause (120) of the fedral law No (8) of 1980 in respect of the organizing of labour relation and as conditions provided there in and also as provided in clause	4) يجوز للطرف الأول أن يفصل الطرف الثاني دون إنذار في أي مسسن الحالات المنصوص عليها في المادة 120 من القانون الإتحادي رقم 8 لمينة في شان تنظيم علاقات العمل وتعديلاته وبالشروط الموضحة بها 1980 وكذلك في الحالة التي نصبت عليها المادة 88 من القانون ذاته				
5)	(88) there of.  Provisions of fedral act no.(8) shall be applicable in respect of end od service gratuity and shall also be applicable for other conditions which are not provided for herein.	ودنيت في المحاد التي تصح حيه المداد التي المداد المدادي رقم (8) لمدنة 1980 فيما يتعلق بمكافأة نهاية الخدمة وكذلك بالنسبة للشروط الأخرى والتي لم ينص عليها العقد				
6)	This agreement is made in 3 copies. First copy retained with the ministry (labour dept) at the time of attesting the agreement each party hereto shall have one copy to act according whenever necessary	<ul> <li>6) حرر من هذا العقد ثلاث نسخ تودع النسخة الأولى لدى الوزارة (قطاع العمل)</li> <li>عند التصديق على العقد ويتملم كل طرف نسخة للعمل بموجبها عند اللزوم</li> </ul>				

Contract	No:
Contract	110.

MB132635149AE

رقم العقد:



7) The first party is obligated to g an annual leave with pay for			ACCURATION AND ACCURA	<ul> <li>7) يلتسزم الطسرف الأول بمنسح</li> <li>منفوعة الأجر منتها</li> </ul>	
that the annual leave shall not	-			عن ما جاء به القانون).	
8) Other allowances granted to				8) ميزات أخرى للطرف الثاني:	
A - Accomodation All:	first party	لطرف الاول		ا ـ بدل سکن:	
B - Transportation All:	first party	الطرف الاول		ب ـ بدل مواصلات:	
C - Others:				ج ـ اخرى:	
1. <u> </u>				-1	
2 -	The second secon			- 2	
3 -		1		- 3	
4				- 4	
Basic salary:		600		الراتب الأساسي: _	
Total salary with Allow	vance:	600	ات شهریا:	مجموع الراتب والبدلا	
9) Other Conditions:	Winds.			9) سروط اخرى:	
A -				.1	
B		-		٠ ب	
10) Daily working hours are exceed forty eight hours weekl	y. In case of shops, hotels,	-	تكون تسع ساعات يوميا ف	10) ساعات العمل اليومية 8 ماعة اسبوعيا و الماني واربعين ساعة اسبوعيا و	

